
P R O T O K Ó Ł   NR  X/2007 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 19 października 2007 roku 

 

 

 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14

00
 i trwało do godz.17

20
, z przerwą 10 minutową 

w godz. 14
45

-14
55

. 

 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności: obecnych 14 radnych, nieobecny radny 

Waldemar Podkul – usprawiedliwiony (lista obecności w załączeniu). 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Kuźnar            - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Jan Omachel         - Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Wiesław Gomółka - Sołtys Sołectwa Pustyny 

  (lista obecności w załączeniu) 

oraz  

- Izabela Stojak - były Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Grzegorz Prugar - kandydat na Skarbnika Gminy Krościenko Wyżne 

- Stefan Lorens - mieszkaniec Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 
 Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Krościenko Wyżne. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Krośnie 

oraz Sądu Rejonowego w Krośnie – Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych  

na kadencję 2008-2011. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości Pustyny 

na lata 2007-2013. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4114/2) 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4112) 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok. 

12. Przedstawienie informacji przez Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady 

Gminy o osobach, które złożyły oświadczenia majątkowe lub złożyły je po 

terminie, o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które 

złożyły nieprawidłowe oświadczenia i o działaniach podjętych w związku  

z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych. 

13. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Ad. 1 

 Rozpoczynając X Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne, Przewodniczący 

Rady Gminy – Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał nowego Sołtysa Sołectwa 

Pustyny – Wiesława Gomółkę, życząc mu sukcesów i owocnej pracy na rzecz 

Sołectwa Pustyny - oraz wszystkich radnych i obecnych na posiedzeniu. 

 

 

 

 

Ad. 2  

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – 

Antoni Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować 

prawomocne uchwały, ponieważ jest quorum. Zauważył, że w sesji uczestniczy  

14 radnych Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

 

Ad. 3 

 W dalszej kolejności radni przystąpili do przyjęcia porządku obrad. 

 

 

 

Z wnioskiem o zmianę proponowanego porządku obrad wystąpił radny Paweł Lorens. 

Wnioskował on, aby: 
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1) dotychczasowy pkt 11 w brzmieniu: 

„11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok.”, realizować w pkt 8, 

2) dotychczasowy pkt 8 w brzmieniu: 

„8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości Pustyny 

na lata 2007-2013.”, realizować w pkt 9, 

2) dotychczasowy pkt 9 w brzmieniu: 

„9. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4114/2) 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne”, realizować w punkcie 10, 

3) dotychczasowy pkt 10 w brzmieniu: 

„10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4112) 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne.”, realizować w pkt 11. 

Jako uzasadnienie powyższego wniosku radny stwierdził, że jest to związane z jego 

pracą zawodową, ponieważ nie jest możliwy jego dłuższy udział w posiedzeniu Rady 

Gminy. Musi wcześniej opuścić obrady, natomiast chciałby uczestniczyć w realizacji 

punktu związanego ze zmianami w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

W dalszej kolejności z wnioskiem o zmianę proponowanego porządku obrad wystąpił 

radny Kazimierz Zygarowicz. Wnioskował on, aby: 
 

1) wykreślić z proponowanego porządku obrad pkt 8 w brzmieniu: 

„8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości Pustyny 

na lata 2007-2013.”, 

2) dotychczasowy pkt 9 w brzmieniu: 

„9. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4114/2) 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne”, realizować w punkcie 8, 

3) dotychczasowy pkt 10 w brzmieniu: 

„10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4112) 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne.”, realizować w pkt 9, 

4) dotychczasowy pkt 11 w brzmieniu: 

„11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok.”, realizować w pkt 10, 

5) dotychczasowy pkt 12 w brzmieniu: 

„12. Przedstawienie informacji przez Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady 

Gminy o osobach, które złożyły oświadczenia majątkowe lub złożyły je po 

terminie, o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które 

złożyły nieprawidłowe oświadczenia i o działaniach podjętych w związku  

z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych.”, realizować w pkt 11, 

6) dotychczasowy pkt 13 w brzmieniu: 

„13. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania.”, realizować w pkt 12, 

7) dotychczasowy pkt 14 w brzmieniu: 

„14. Zamknięcie sesji.”, realizować w pkt 13. 
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Uzasadniając powyższy wniosek radny stwierdził, że projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości Pustyny na lata 2007-2013 (w części 

opisowej) zawiera wiele błędów i niedorzeczności, które nie są możliwe do 

poprawienia w czasie posiedzenia Rady Gminy. Jednakże zaznaczył, że powyższy 

wniosek składa pod warunkiem, iż wykreślnie tej uchwały z porządku obrad obecnej 

sesji nie będzie rzutować na realizację tego programu. Mówca dodał, że 

nieprawidłowości jest wiele. Jako przykład podał zapis mówiący o wykonaniu  

w 2004 roku chodnika przy ul. Dukielskiej w Pustynach dodając, iż jest to prawda. 

Natomiast w dalszej części „zadań do realizacji” stwierdza się, że należy budować 

chodnik na drodze krajowej nr 9. Jego zdaniem chodnik ten trzeba wybudować na 

odcinku - do sklepu. Autor tego programu na wstępnie pisze o miejscowości Pustyny, 

natomiast w dalszej części o miejscowości Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków o uzupełnienie bądź zmianę proponowanego 

porządku obrad, wobec czego przystąpiono do głosowania nad wnioskami złożonymi 

przez radnych Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

W wyniku przeprowadzonych głosowań jawnych: 
 

1) „za” przyjęciem wniosku radnego Pawła Lorensa głosowało 13 radnych, 

1 radny „wstrzymał się” od głosu, wobec czego wniosek został przyjęty, 

2) „za” przyjęciem wniosku radnego Kazimierza Zygarowicza głosowało 

14 radnych (jednogłośnie), wobec czego wniosek został przyjęty. 

 

 

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania proponowanego porządku obrad, wraz  

z przyjętymi wnioskami. 

 

 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych (jednogłośnie), w związku  

z czym porządek obrad X Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne został przyjęty  

w brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Krościenko Wyżne. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Krośnie 

oraz Sądu Rejonowego w Krośnie – Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych  

na kadencję 2008-2011. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4114/2) 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4112) 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne. 

11. Przedstawienie informacji przez Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady 

Gminy o osobach, które złożyły oświadczenia majątkowe lub złożyły je po 

terminie, o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które 

złożyły nieprawidłowe oświadczenia i o działaniach podjętych w związku  

z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych. 

12. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Ad. 4  

 Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do przyjęcia protokołu  

z poprzedniej sesji.  

 

 

 

Do protokołu z poprzedniej sesji radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez prowadzącego posiedzenie głosowania jawnego 

PROTOKÓŁ NR IX/2007 z IX Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia  

30 sierpnia 2007 r. (liczący 41 stron) został przyjęty przez Radę Gminy Krościenko 

Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

 

 

Ad. 5 

 W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do realizacji 

punktu piątego porządku obrad w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy za okres 

międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach”. 

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar przedstawił informację za okres międzysesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach (informacja w załączeniu).  
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W otwartej dyskusji dot. informacji Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach głos zabrał radny Zdzisław 

Omachel. Nawiązał on do ZARZĄDZENIA NR II/72/2007 w sprawie przedłużenia 

powierzenia stanowiska Dyrektora Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym. 

Zapytał, dlaczego powierzenie stanowiska nastąpiło w drodze przedłużenia, a nie 

ogłoszenia konkursu. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że Marek Aftanas 5 lat temu 

został wyłoniony w drodze konkursu i powierzono mu stanowisko Dyrektora 

Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym. Zgodnie z ustawą z dnia 7 września 

1991 r. o systemie oświaty organ prowadzący, po zasięgnięciu opinii rady szkoły lub 

placówki i rady pedagogicznej, w uzgodnieniu z kuratorem oświaty, może przedłużać 

powierzenie stanowiska na kolejne okresy tj. od 1-5 lat. Tak więc nie było obowiązku 

przeprowadzania konkursu. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec. Zauważył 

on, iż Wójt Gminy stwierdził, że został przeprowadzony przetarg na zadanie: 

„Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece Wisłok” i wkrótce zostanie podpisana 

umowa na wykonawstwo tej inwestycji. Ponadto mówca stwierdził, że on nie widział 

projektu technicznego mostu. Zwracając się do radnych zapytał, czy oni zostali 

zapoznani z tym projektem. Poprosił, aby przybliżyć radnym ten temat. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

zaproponował, aby temat inwestycji: „Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece 

Wisłok” przedyskutować w punkcie „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania.” 

 

 

  

Radny Kazimierz Zygarowicz zainteresowany był ZARZĄDZENIEM NR II/68/2007 

w sprawie przyznania godzin na indywidualne nauczanie dla uczennicy Publicznego 

Gimnazjum w Krościenku Wyżnym. Zapytał o przyczyny prowadzenia 

indywidualnego nauczania przez okres całego roku szkolnego. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że potrzeba prowadzenia 

indywidualnego nauczania wynika z opinii Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Krośnie (ze względu na zły stan zdrowia). Przepisy prawa przewidują takie 

rozwiązania. 

 

 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu w dyskusji, nie zgłosili wniosków i uwag. 
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W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada 

Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła informację Wójta 

Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych 

zarządzeniach. 

 

 

 

 

Ad. 6 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

szóstego w brzmieniu: „Przyjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

Krościenko Wyżne.”. 

 

 

 

Głos oddano Wójtowi Gminy – Janowi Kuźnarowi, który wnioskował, aby powołać 

Grzegorza Prugara na stanowisko Skarbnika Gminy Krościenko Wyżne, będącego 

jednocześnie Głównym Księgowym Budżetu Gminy Krościenko Wyżne z dniem  

1 grudnia 2007 r. 

 

 

 

Następnie głos zabrał Sekretarz Gminy – Jan Omachel. Stwierdził on, że w związku  

z tym, iż Wójt Gminy zadeklarował na ostatniej sesji, iż wybór kandydata na 

skarbnika nastąpi w drodze konkursu, ogłoszono konkurs w prasie lokalnej tj.: „Nowe 

Podkarpackie”, „Nowiny”, „Super Nowości”. Oferty złożyły trzy osoby: z Krosna, 

Dukli i Krościenka Wyżnego. Z kandydatami została przeprowadzona rozmowa 

kwalifikacyjna. Jedna osoba nie spełniała wymogów formalnych, ponieważ nie 

posiadała wyższego wykształcenia. W uzgodnieniu z Wójtem Gminy wybrano 

Grzegorza Prugara, ponieważ spełniał on warunki określone z konkursie i najlepiej 

zaprezentował się w rozmowie kwalifikacyjnej.  

 

 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec powitał Grzegorza Prugara – 

kandydata na stanowisko Skarbnika Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

W otwartej dyskusji prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec, kierując pytanie do 

kandydata na stanowisko Skarbnika Gminy Krościenko Wyżne zapytał, czy pracował 

on w księgowości budżetowej.  
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Odpowiadając Grzegorz Prugar stwierdził, iż nie zetknął się z pracą w księgowości 

budżetowej (jedynie jej wycinkami). Dodał, że odbył praktykę w Biurze 

Obrachunkowym, w którym była prowadzona pena księgowość. Natomiast nigdy nie 

był zatrudniony na stanowisku księgowego. Jego mocna stroną jest praca przy 

rozliczaniu projektów unijnych.   

 

 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu w dyskusji, nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za”,  

(jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ NR X/58/2007 w sprawie powołania 

Skarbnika Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 
 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec pogratulował Grzegorzowi 

Prugarowi – powołanemu Skarbnikowi Gminy Krościenko Wyżne, życząc mu 

owocnej pracy i samych sukcesów.   

 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził  

10-minutową przerwę w posiedzeniu w godz. 14
45

-14
55

. 

 

 

 

 

Ad. 7 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Krośnie oraz Sądu Rejonowego 

w Krośnie – Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję 2008-2011. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapoznał obecnych: 

1) z pismem Prezesa Sądu Okręgowego w Krośnie z dnia 5 czerwca 2007 r.; 

znak: Nr Prez. A-010-199/07 w sprawie wyboru przez Radę Gminy 

Krościenko Wyżne ławników Sądu Rejonowego w Krośnie oraz Sądu 

Rejonowego w Krośnie – Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na 

kadencję 2008-2011 (pismo w załączeniu), 
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2) opinią zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego w Krośnie oraz Sądu Rejonowego w Krośnie – Wydział 

Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję 2008-2011 z dnia  

17 października 2007 r. (opinia w załączeniu). 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie Antoni Dębiec poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów do 

pracy w Komisji Skrutacyjnej, której zadaniem będzie przeprowadzenie głosowania 

tajnego w celu dokonania wyboru ławników do:  
 

- Sądu Rejonowego w Krośnie,  

- Sądu Rejonowego w Krośnie - Wydział Pracy Sądu Rejonowego  

w Krośnie. 

Zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna składała się z 3 radnych. 

 

 

 

Do składu Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni następujący radni, którzy kolejno 

wyrazili zgodę na kandydowanie: 
 

1) radna Marzena Kielar, 

2) radny Paweł Lorens, 

3) radny Krzysztof Podkul. 

 

 

 

Następnie w wyniku głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne powołała 

Komisję Skrutacyjną w ww. składzie celem przeprowadzenia głosowania tajnego - 

wybór ławników do sądów powszechnych. „Za” powołaniem Komisji Skrutacyjnej 

głosowało 13 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosu. 

 

 

 

Komisja Skrutacyjna wyłoniła spośród siebie Przewodniczącego Komisji w osobie 

radnej Marzeny Kielar. 

 

 

 

W dalszej kolejności Komisja Skrutacyjna objaśniła sposób głosowania, a następnie 

przeprowadziła głosowanie.  
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Z wynikami przeprowadzonego głosowania tajnego w celu dokonania wyboru  

ławników do sądów powszechnych wraz z ilością oddanych głosów na 

poszczególnych kandydatów obecnych zapoznała radna Marzena Kielar – 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej (protokoły w załączeniu).  

 

 

 

Zgodnie z protokołami: 
 

 - na ławników do Sądu Rejonowego w Krośnie na kadencję 2008-2011 

wybrano następujące osoby: 

 

1) BARGIEL Edward Władysław  zam.  ul. Centralna  

  Pustyny 

  38-422 Krościenko Wyżne  

   

2) CHODAKOWSKI Tomasz  zam. ul. Grunwaldzka  

  38-422 Krościenko Wyżne  

   

3) FEJKIEL Justyna  zam. ul. Żwirowa  

  38-422 Krościenko Wyżne  

   

4) FEJKIEL Waldemar zam. ul. Północna  

  38-422 Krościenko Wyżne  

   

5) FEJKIEL-GUZIK Alicja  zam. ul. Kasztanowa  

  38-422 Krościenko Wyżne  

   

6) HABRAT Anna zam. ul. Północna  

  38-422 Krościenko Wyżne  

 

 

 - na ławnika do Sądu Rejonowego w Krośnie – Wydział Pracy i Ubezpieczeń 

Społecznych na kadencję 2008-2011 wybrano następującą osobę: 

 

1) BOLEK Wiesława Maria  zam. ul. Księża  

  Pustyny 

  38-422 Krościenko Wyżne  

 

 

 

 

Na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej Rada Gminy podjęła UCHWAŁĘ NR 

X/59/2007 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Krośnie 

oraz Sądu Rejonowego w Krośnie – Wydział Pracy i Ubezpieczeń 

Społecznych na kadencję 2008-2011.  
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Ad. 8 

 W dalszej kolejności Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie oddał głos Wójtowi Gminy – Janowi Kuźnarowi, który 

przedstawił obecnym projekt przedmiotowej uchwały. Stwierdził on, że: 

- zmniejsza się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 19 933 zł, w następujących działach i rozdziałach 

klasyfikacji budżetowej: 

- w dziale 600, rozdziale 60016 - wydatki majątkowe (remont drogi 3410) 

w kwocie 13 963 zł, 

- w dziale 801, rozdziale 80101 – wydatki majątkowe (budowa boiska 

sportowego wielofunkcyjnego przy szkole podstawowej w Krościenku 

Wyżnym) w kwocie 5 970 zł,  

- zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 19 933 zł, w dziale 801, rozdziale 80104 – wydatki 

majątkowe (budowa przedszkola na działce 4011/3). 

Uzasadniając Wójt Gminy stwierdził, że wpłynął do niego wniosek Rady Rodziców 

Przedszkola Sióstr Służebniczek w Krościenku Wyżnym oraz grupy radnych Gminy 

Krościenko Wyżne w sprawie budowy nowego przedszkola. Mówca zauważył,  

iż przychyla się do tych wniosków twierdząc, że w Gminie Krościenko Wyżne należy 

przystąpić do budowy przedszkola samorządowego. Dodał, iż istnieje możliwość 

ubiegania się o unijne środki finansowe w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego. W związku z tym, że planuje się nabór wniosków w II kwartale 2008 r. 

należy wykonać kompletną dokumentację (łącznie z pozwoleniem na budowę) celem 

złożenia wniosku o dofinansowanie budowy przedszkola. Natomiast dyskusja  

w kwestii budowy przedszkola w miejscowości Krościenko Wyżne toczy się już 

kilkanaście lat. Wobec powyższego proponuje wprowadzenie powyższych zmian  

w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok mających na celu wykonanie 

dokumentacji technicznej 3-oddziałowego przedszkola samorządowego w Gminie 

Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Przewodniczącemu Komisji Budżetu  

i Finansów – radnemu Zdzisławowi Omachlowi, który stwierdził, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 19 października 2007 r. nie wydała opinii do projektu uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok – 4 głosy 

„wstrzymujące się”.  
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Następnie radny Grzegorz Kondracki przedstawił opinię z dnia 5 października 2007 r. 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

proponowanej przez Wójta Gminy Krościenko Wyżne budowy przedszkola 

samorządowego w Gminie Krościenko Wyżne na działce nr 4011/3. „Za” wydaniem 

pozytywnej opinii głosowało 3 członków Komisji, 1 „wstrzymał się” od głosu  

(opinia w załączeniu).  

 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapoznał obecnych z: 
 

1) pismem Rady Rodziców Przedszkola Sióstr Służebniczek w Krościenku 

Wyżnym z dnia 20.09.2007 r. w sprawie braku przedszkola 

samorządowego (pismo w załączeniu), 

2) wnioskiem radnych Gminy Krościenko Wyżne z dnia 14.09.2007 r. 

mającym na celu podjęcie czynności zmierzających do budowy 

samorządowego publicznego przedszkola wraz z oddziałem żłobka  

w Gminie Krościenko Wyżne (wniosek w załączeniu). 

 

 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec. Zapytał on, 

czy Urząd Gminy dysponuje danymi statystycznymi w zakresie potrzeby  

i wykorzystania przedszkola w latach kolejnych (planowana ilość urodzeń). Ponadto 

zainteresowany był szacunkowymi kosztami budowy nowego przedszkola, jak 

również planowanymi rocznymi kosztami utrzymania przedszkola samorządowego - 

3-oddziałowego. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar przedstawił statystykę w zakresie 

urodzeń w ostatnich latach tj.: 2002 r. – 49 dzieci, 2003 r. – 55 dzieci, 2004 r.  

– 57 dzieci, 2005 r. – 64 dzieci, 2006 r. – 64 dzieci, 2007 r. (na dzień sporządzenia 

notatki) – 47 dzieci. Biorąc pod uwagę trzy roczniki prawdopodobnie urodzi się około 

180 dzieci, z czego 30-40 powinno uczęszczać do przedszkola prowadzonego przez 

Zgromadzenie Sióstr Służebniczek. Natomiast jeden oddział nie może liczyć więcej 

niż 25 dzieci. Odpowiadając na kolejne pytanie mówca stwierdził, że planuje się 

powierzchnię przedszkola około 400m
2
, natomiast stawka za 1m

2
 wynosi  

1 300 - 1 400 zł brutto (wg cen katalogowych budynków jednorodzinnych  

i przemysłowych). Dodał, iż będzie popierał budowę dodatkowej sali przeznaczonej na 

kształtowanie postaw budowy ciała, co wg niego jest bardzo ważne dla młodego 

pokolenia. Roczny koszt utrzymania przedszkola uzależniony będzie od formy 

zatrudnienia pracujących tam osób. Wg obowiązujących przepisów, przedszkola mogą 

być prowadzone przez fundacje, bądź stowarzyszenia, co znacznie obniża koszty. 

Stwierdził, że 15% całości kosztów utrzymania stanowią media. Natomiast utrzymanie 

przedszkola wraz z wynagrodzeniami nauczycieli wahałoby się w kwocie 250 000 zł – 

300 000 zł rocznie, przy innym rozwiązaniu około 200 000 zł. 
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Ponownie głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec. Zauważył on, że nie jest 

przeciwny budowie przedszkola, ponieważ problem z tym związany istnieje. 

Stwierdził, iż zobowiązał się, że przeprowadzi rozmowy z Przełożoną Generalną 

Zgromadzenia Sióstr Służebniczek w sprawie rozbudowy istniejącego przedszkola. 

Jednakże w chwili obecnej nie uzyskał takiej zgody, ponieważ siostry obawiają się, że 

organy gminy mogą zażądać od nich prawa do budynku łącznie z gruntem. Ponadto 

zauważył, iż funkcjonowanie dwóch przedszkoli w tak małej miejscowości  

w znacznym stopniu obciąży budżet gminy. Jego zdaniem najlepszym rozwiązaniem 

byłoby funkcjonowanie jednego przedszkola (rozbudowanego i powiększonego).  

Na uwadze należy mieć również teren, który planuje się przeznaczyć na budowę 

nowego przedszkola. Jest to działka o powierzchni około 40 arów, która zostanie 

zagospodarowana jedynie pod potrzeby przedszkola. Natomiast gmina nie posiada 

wiele atrakcyjnych działek. Dodał, iż w chwili obecnej gmina ponosi niskie koszty 

związane z utrzymaniem niepublicznego przedszkola, a także koszty z tytułu 

dofinansowania przedszkoli znajdujących się na terenie Gminy Krosno, do których 

uczęszczają dzieci z terenu Gminy Krościenko Wyżne. Następnie przedstawił roczne 

koszty utrzymania przedszkola 4-oddziałowego znajdującego się na terenie miasta 

Krosna (wraz z wynagrodzeniem nauczycieli) tj.: 592 000 zł, w tym: 101 000 zł – 

wpłaty rodziców. Podejmując decyzję w sprawie budowy nowego przedszkola należy 

mieć również na względzie przepisy ustawy o systemie oświaty, które stanowią,  

że dotacja dla niepublicznego przedszkola przysługuje na każdego ucznia w wysokości 

nie niższej niż 75% ustalonych w budżecie gminy wydatków bieżących ponoszonych 

w przedszkolach publicznych w przeliczeniu na jednego ucznia.  

 

 

 

Następnie Wójt Gminy – Jan Kuźnar przedstawił obecnym pismo Zgromadzenia Sióstr 

Służebniczek Najświętszej Marii Panny NP z dnia 22 maja 2006 r., z którego 

wynikało, iż Zgromadzenie nie widzi możliwości współpracy w zakresie 

przedstawionym w projekcie umowy dot. przekazania gruntu celem rozbudowy 

istniejącego przedszkola. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zauważył, iż wielokrotnie Rada Gminy dyskutowała nad 

problemem rozbudowy przedszkola, rozważając również budowę nowego 

przedszkola. Jednakże jest zaskoczony tak szybkim działaniem mającym na celu 

budowę nowego przedszkola, ponieważ na ostatniej sesji dyskutowano z Przełożoną 

Domu – s. Ewa Wilk nad tematem rozbudowy istniejącego przedszkola. Ustalono, że 

rozmowy będą prowadzone również z ks. Proboszczem w zakresie wykorzystania 

Domu Parafialnego do celów przedszkola. Wg niego tradycją jest prowadzenie 

przedszkola przez Zgromadzenie Sióstr Służebniczek i należy ją zachować. 

Najlepszym rozwiązaniem byłaby rozbudowa istniejącego przedszkola.  

Po wybudowaniu nowego przedszkola gmina będzie zobligowana do ponoszenia 

kosztów funkcjonowania dwóch przedszkoli, co znacznie obciąży budżet gminy. 
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Ponownie głos zabrał Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Zauważył on, iż nad lokalizacją 

nowego przedszkola należy zastanowić się, natomiast sprawą budowy przedszkola, 

bądź rozbudowy zajmujemy się już kilka lat, wobec czego należy podjąć działania, 

które pozwolą na załatwienie tego problemu. Rozmowy mogą być prowadzone ze 

Zgromadzeniem Sióstr Służebniczek. Jednakże nie chce, aby zarzucano mu, iż nie 

złożył w terminie wniosku o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego. Ważna jest również kolejność złożonych wniosków. 

 

 

 

Do dyskusji włączył się radny Paweł Lorens. Wg niego temat budowy przedszkola nie 

został załatwiony przez radnych poprzedniej kadencji, a były możliwości 

dofinansowania. Zapotrzebowanie na przedszkole zwiększa się. Przedszkole jest 

potrzebne, a rozwiązanie przedstawione przez Wójta jest najlepsze. Nalegał, aby Rada 

Gminy przeanalizowała tę sprawę. Wielu rodziców chce (w tym również on), aby ich 

dzieci uczęszczało do publicznego przedszkola.  

 

 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz zauważył, iż budowa i utrzymanie nowego przedszkola 

znacznie obciąży budżet gminy. Jednakże radni powinni dążyć do budowy nowego 

samorządowego przedszkola. W przedszkolu tym może być również zatrudniona 

siostra, jeżeli posiada odpowiednie kwalifikacje. Należy czynić starania, aby 

przedszkole zostało wybudowane. Jego zdaniem lokalizacja przedszkola 

zaproponowana przez Wójta Gminy jest dobra. 

 

 

 

Radna Krystyna Lorens, zwracając się do radnego Pawła Lorensa nie zgodziła się  

z jego stwierdzeniem, iż radni nic nie zrobili w kwestii przedszkola, ponieważ podjęto 

wiele działań w tym zakresie (np. prowadzono rozmowy z ks. Proboszczem celem 

pozyskania działki umożliwiającej dojazd do przedszkola). Ona również jest za 

rozwiązaniem problemu. Wyraziła obawy, czy Gmina Krościenko Wyżne otrzyma 

dofinansowanie przeznaczone na budowę przedszkola.  

 

 

 

Ponownie głos zabrał radny Paweł Lorens. Zauważył on, że jeżeli nie otrzymamy 

dofinansowania na budowę przedszkola, realizacja inwestycji: „Budowa mostu pieszo-

jezdnego na rzece Wisłok” - której nie jest przeciwny - na wiele lat zablokuje 

możliwości finansowe.  

 

 

Na zakończenie dyskusji radny Zdzisław Omachel zwrócił się z prośbą, aby ponownie 

przeprowadzić rozmowy ze Zgromadzeniem Sióstr Służebniczek w sprawie 

rozbudowy istniejącego przedszkola.  
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W dalszej kolejności Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapoznał radnych  

z pismem Przedszkola Św. Józefa w Krościenku Wyżnym z dnia 28.09.2007 r.  

w sprawie podwyższenia dotacji na działalność dydaktyczną i opiekuńczo-

wychowawczą dla Przedszkola św. Józefa w Krościenku Wyżnym (kserokopia pisma 

w załączeniu). 

 

 

 

W związku z powyższym prowadzący posiedzenie zwrócił się do Wójta Gminy, aby 

dokonał analizy budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 r. celem podwyższenia 

dotacji.  

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że wystąpi do Przedszkola św. Józefa  

o przedłożenie kalkulacji, na jakiej podstawie wyliczono kwotę za utrzymanie jednego 

dziecka, ponieważ jest to bardzo wysoka kwota. Zauważył, iż koszty te są niższe  

w przedszkolach funkcjonujących w sąsiednich gminach. 

 

 

 

Rada Gminy postanowiła pismo Przedszkola Św. Józefa w Krościenku Wyżnym  

z dnia 28.09.2007 r. w sprawie podwyższenia dotacji na działalność dydaktyczną  

i opiekuńczo-wychowawczą dla Przedszkola św. Józefa w Krościenku Wyżnym 

przekazać Wójtowi Gminy celem przeanalizowania budżetu gminy i rozważenia 

możliwości podwyższenia dotacji w bieżącym roku. 

 

 

 

W dalszej kolejności Wójt Gminy – Jan Kuźnar złożył autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

Zaproponował, aby § 2 projektu uchwały otrzymał brzmienie: 

 

„1. Zmniejsza się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok  

o kwotę 17 970 zł. 

 

    

600  Transport i łączność 12 000,- 

    

 60016 Drogi publiczne gminne 12 000,- 

  1. Wydatki majątkowe, 12 000,- 

  w tym:  

  - remont drogi 3410 12 000,- 
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801  Oświata i wychowanie 5 970,- 

    

 80101 Szkoły podstawowe 5 970,- 

  1. Wydatki majątkowe, 5 970,- 

  w tym:  

  - budowa boiska sportowego wielofunkcyjnego 

przy szkole podstawowej w Krościenku 

Wyżnym 

5 970,- 

    

 

 

2. Zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok  

o kwotę 17 970 zł. 

 

    

801  Oświata i wychowanie 17 970,- 

    

 80104 Przedszkola 17 970,- 

  1. Wydatki majątkowe, 17 970,- 

  w tym:  

  - budowa przedszkola na działce nr 4011/3 17 970,- 

    

 

 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok, wraz ze złożoną autopoprawką. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” podjęła 

UCHWAŁĘ NR X/60/2007 w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko 

Wyżne na 2007 rok (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

W tym miejscu po wcześniejszym usprawiedliwieniu obrady opuścił radny Paweł 

Lorens. 
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Ad. 9 

 W dalszej kolejności Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4114/2) położonej w miejscowości Krościenko 

Wyżne. 

 

 

 

Projekt przedmiotowej uchwały omówił Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Stwierdził on, iż 

proponuje się nabyć nieruchomość gruntową składającą się z działki 4114/2  

o powierzchni 0,0411 ha, objętą KW 74955, położoną w miejscowości Krościenko 

Wyżne stanowiącą własność osoby fizycznej - P. Grzegorza Żywca zam. Krościenko 

Wyżne, ul. Szkolna za cenę 500 zł za 1 ar. Ww. nieruchomość planuje się przeznaczyć 

na poprawę bezpieczeństwa dojazdu do Publicznej Szkoły Podstawowej w Krościenku 

Wyżnym oraz na parking. Natomiast koszty związane z podziałem i nabyciem  

ww. nieruchomości pokryłaby Gmina Krościenko Wyżne. Ponadto mówca dodał, iż 

podjęcie przedmiotowej uchwały spowoduje utratę mocy obowiązującej UCHWAŁY 

NR VI/36/2007 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 27 marca 2007 r. w sprawie 

nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Następnie prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec przedstawił obecnym pismo  

z Grzegorza Żywca, zam. Krościenko Wyżne, ul. Szkolna z dnia 14.09.2007 r.  

w sprawie zmiany ceny za sprzedaż działki (pismo w załączeniu). 

 

 

 

Radny Grzegorz Kondracki poproszony o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska dot. projektu uchwały w sprawie 

nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4114/2) położonej w miejscowości Krościenko 

Wyżne stwierdził, że Komisja na swym posiedzeniu w dniu 5 października 2007 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały - jednogłośnie (4 głosy „za”). 

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. projektu przedmiotowej uchwały radni nie zabrali głosu  

w dyskusji - nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania 

nad projektem uchwały. 

 

 

 

 

 

 



 18 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła jednogłośnie  

(13 głosami „za”) UCHWAŁĘ NR X/61/2007 w sprawie nabycia 

nieruchomości gruntowej (nr 4114/2) położonej w miejscowości Krościenko 

Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 10 

 W następnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4112) położonej  

w miejscowości Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Wójtowi Gminy – Janowi Kuźnarowi, który 

omówił projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4112) 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne. Stwierdził on, że proponuje się nabycie 

nieruchomości gruntowej składającej się z działki 4112 o powierzchni  

0,1781 ha, objętą KW 34761, położoną w miejscowości Krościenko Wyżne 

stanowiącą współwłasność osób fizycznych - P. Danuty i Stanisława Kielar  

zam. Krościenko Wyżne, ul. Rzeszowska za cenę 7 124 zł. Nieruchomość ta zostałaby 

przeznaczona na zagospodarowanie terenu przyległego do planowanego mostu pieszo-

jezdnego w Krościenku Wyżnym. Koszty związane z jej nabyciem nieruchomości 

pokryłaby Gmina Krościenko Wyżne.  

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec przedstawił porozumienie zawarte 

w dniu 3 października 2007 r. pomiędzy Danutą i Stanisławem Kielar oraz Janem 

Kuźnarem - Wójtem Gminy Krościenko Wyżne spisane na okoliczność uzgodnienia 

warunków nabycia działki 4112 położonej w Krościenku Wyżnym (kserokopia 

porozumienia w załączeniu). 

 

 

 

Poproszony o głos Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska – radny Grzegorz Kondracki stwierdził, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 5 października 2007 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

dla Rady Gminy w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (nr 4112) położonej  

w miejscowości Krościenko Wyżne. „Za” wydaniem pozytywnej opinii głosowało  

4 członków Komisji (jednogłośnie).  
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W otwartej dyskusji dot. projektu omawianej uchwały radni nie zabrali głosu, nie 

zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR X/62/2007 w sprawie nabycia nieruchomości 

gruntowej (nr 4112) położonej w miejscowości Krościenko Wyżne (uchwała 

w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 11 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

jedenastego przyjętego porządku obrad w brzmieniu: „Przedstawienie informacji przez 

Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o osobach, które złożyły oświadczenia 

majątkowe lub złożyły je po terminie, o nieprawidłowościach stwierdzonych  

w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, 

które złożyły nieprawidłowe oświadczenia i o działaniach podjętych w związku  

z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych.”. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec przedstawiając przedmiotową informację 

stwierdził, że: 

1) wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe w terminie tj. do dnia  

30 kwietnia 2007 r., 

2) dokonano analizy oświadczeń majątkowych radnych Gminy Krościenko 

Wyżne za 2006 rok, 

3) wezwano radnych o podjęcie stosownych działań w ramach 

obowiązującego porządku prawnego zmierzających do usunięcia 

wszystkich nieprawidłowości – nieprawidłowości zostały usunięte, 

4) kopie oświadczeń wraz z PIT-em przesłano do Urzędu Skarbowego  

w Krośnie, 

5) informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Krośnie w zakresie 

analizy oświadczeń majątkowych i stwierdzonych ewentualnych 

nieprawidłowości zostanie przekazana radnym.  

 

 

 

W imieniu Wójta Gminy głos zabrał Jan Omachel – Sekretarz Gminy. Stwierdził on, 

że 11 osób było zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych za 2006 rok. 
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Osoby te złożyły oświadczenia w ustawowym terminie tj. do dnia 30 kwietnia  

2007 roku. W oświadczeniach majątkowych zawarte były nieprawidłowości 

stwierdzone przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Krośnie. W szczególności 

stwierdzono nieprawidłowości w zakresie wspólności małżeńskiej. W stosunku do 

tych osób nie zostały wyciągnięte żadne prawne konsekwencje - nie będzie żądał 

dodatkowych wyjaśnień. 

 

 

 

 

Ad. 12 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu dwunastego 

przyjętego porządku obrad w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”. 

 

 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Izabeli Stojak (na jej prośbę), która 

wypowiedziała się w kwestii odwołania jej ze stanowiska Skarbnika Gminy 

Krościenko Wyżne. Prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zauważył, że na sesji  

w dniu 30 sierpnia 2007 r. Skarbnik Gminy miała możliwość ustosunkowania się do 

postawionych jej zarzutów, natomiast w chwili obecnej Rada Gminy nie może 

ponownie głosować nad uchwałą w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Krościenko 

Wyżne. Ewentualne roszczenia mogą być dochodzone na drodze sądowej. 

 

 

 

Izabela Stojak – zwracając się do Przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady 

stwierdziła, że jest pracownikiem Urzędu Gminy Krościenko Wyżne do dnia  

30 listopada 2007 r. Została odwołania z funkcji Skarbnika na posiedzeniu Rady 

Gminy w dniu 30 sierpnia 2007 r. Chciała wytłumaczyć się z niesłusznie 

postawionych jej zarzutów i zwracając się do radnych poprosiła o wyciągniecie 

wniosków, które przyczyniły się do jej odwołania. Zwracając się do członków Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne zapytała, czy były zastrzeżenia do 

działalności gospodarczej i finansowej Skarbnika Gminy. Nadmieniła, iż w czasie jej 

12 letniej pracy w Urzędzie Gminy Krościenko Wyżne współpraca z organami 

zewnętrznymi tj.: Ministerstwem Finansów, Regionalną Izbą Obrachunkową  

w Rzeszowie, Urzędem Skarbowym w Krośnie, Zakładem Ubezpieczeń Społecznych 

w Krośnie przebiegała bez zarzutów, czego dowodem są pozytywne oceny 

przeprowadzanych kontroli (do wglądu dokumenty znajdujące się w Urzędzie Gminy). 

Nikt nie miał zastrzeżeń do jej pracy. Ma przygotowaną informację na postawione jej 

zarzuty, które może dzisiaj przedstawić, ponieważ w tej sprawie nie będzie już 

zabierać głosu w Urzędzie Gminy Krościenko Wyżne. Złożony wniosek z zarzutem 

braku merytorycznej współpracy z Wójtem Gminy nie był poprzedzony rozmową 

Wójta z nią, ani też nie był wprowadzony do porządku obrad Komisji. Została ona 

potraktowana lekceważąco za staranną i uczciwą pracę. Była pracownikiem  

o długoletnim stażu pracy. Następnie mówczyni powiedziała parę słów o jej 
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doświadczeniu zawodowym, zanim rozpoczęła pracę w Urzędzie Gminy Krościenko 

Wyżne. Stwierdziła ona, że pracowała dla społeczności w Gminie Korczyna od dnia  

1 listopada 1975 r., a następnie Gmina Korczyna przekazała wszystkich pracowników 

z miejscowości Krościenko Wyżne do pracy w nowo powstałej Gminie Krościenko 

Wyżne. Nie przychodziła tutaj robić kariery, ani też nie prosiła o zajmowane 

stanowisko, ponieważ myślała, że swoim doświadczeniem przysłuży się rozwojowi 

naszej gminy. Przyjęła to co było jej zaproponowane. W Gminie Korczyna pracowała 

na każdym stanowisku pracy. Były to stanowiska samodzielne i kierownicze. Miała 

umiejętności interpersonalne, które ułatwiały jej kontakt z otoczeniem oraz zmysł 

organizacyjny. Była osobą odpowiedzialną i konsekwentną w działaniu, 

zaangażowaną w powierzone jej obowiązki, jak również osobą dokładną, pracowitą  

i sumienną, co szczególnie przydatne okazało się w trakcie pełnienia funkcji Skarbnika 

Gminy Krościenko Wyżne. W Gminie Korczyna uważana była za dobrego  

i sumiennego pracownika. Wójt Gminy i Rada Gminy Korczyna mieli do niej pełne 

zaufanie, dlatego też jako jedyną osobę z księgowości wyznaczono ją do wydzielenia  

z Gminy Korczyna majątku należnego nowo powstałej Gminie Krościenko Wyżne.  

W nowej gminie rozpoczęła działalność finansową i gospodarczą od 1995 r. 

(potwierdzeniem tych danych są akta osobowe). Zawsze starała się pracować 

uczciwie, sumiennie i rzetelnie dla dobra naszej społeczności. Żadna kontrola 

przeprowadzona w Urzędzie Gminy nie wykazała niedociągnięć w jej pracy, nie była 

też karana dyscyplinarnie. W krótkim jej wystąpieniu zawarta była odpowiedz na 

postawione jej zarzuty, a jednak Rada Gminy zdecydowała o zwolnieniu jej  

z pełnienia funkcji Skarbnika Gminy na wniosek Wójta Gminy. Po czterdziestu latach 

pracy, w tym trzydziestu latach pracy w samym urzędzie nie umożliwiono jej przejścia 

na emeryturę ze stosunku pracy w ramach porozumienia stron, z powodu czego bardzo 

ubolewa. Za tyle lat sumiennej pracy taka spotkała ją zapłata. Następnie mówczyni 

podziękowała za wysłuchanie i opuściła obrady.  

 

 

 

W dalszej kolejności za zgodą prowadzącego posiedzenie  głos zabrał mieszkaniec 

Gminy Krościenko Wyżne – Stanisław Lorens. Zauważył on, że istnieje potrzeba 

zamontowania przy ul. Wąskiej w Krościenku Wyżnym jednej dodatkowej lampy 

celem poprawy bezpieczeństwa osób zamieszkałych przy tej ulicy. Ponadto stwierdził, 

że usytuowanie przed mostem (na ul. Mostowej w Krościenku Wyżnym) znaku 

drogowego „ustąp pierwszeństwa przejazdu” po stronie północnej jest nieprawidłowe. 

Korzystając z prawa do głosu mówca zauważył również, iż na tablicach 

informacyjnych znajdujących się na terenie naszej gminy powinny być wydzielone 

miejsca na umieszczanie nekrologów. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że usytuowanie dodatkowej lampy oświetleniowej na ul. Wąskiej  

w Krościenku Wyżnym jest możliwe po wykonaniu dokumentacji technicznej. 
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Potrzebę zamontowania dodatkowej lampy przy ul. Wąskiej w Krościenku Wyżnym 

poparł również Sołtys Sołectwa Krościenko Wyżne – radny Bolesław Pudłowski. 

Stwierdził, iż mieszkańcy interweniują w tej sprawie. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy rozpoznawano możliwości w zakresie 

korzystania przez mieszkańców Gminy Krościenko Wyżne z internetu 

szerokopasmowego.  

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż będzie możliwość ubiegania się o środki  

z Regionalnego Programu Operacyjnego z przeznaczeniem na tworzenie baz 

internetowych w gminach oraz poprawę dostępu do internetu szkół, urzędów, 

zakładów, a także mieszkańców gminy. Wobec czego należy dokonać analizy 

wykonania tego zadania (kablowy, radiowy). Dodał, iż województwo podkarpackie 

przystąpiło do informatyzacji, więc będzie możliwość włączenia Gminy Krościenko 

Wyżne do tego systemu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapoznał obecnych z pismem: 
 

1) Przedszkola Św. Józefa w Krościenku Wyżnym z dnia 28.09.2007 r.  

w sprawie udzielenia dotacji na działalność dydaktyczną i opiekuńczo-

wychowawczą dla Przedszkola św. Józefa na 2008 rok (kserokopia 

pisma w załączeniu). 

 

 

Rada Gminy Krościenko Wyżne postanowiła ww. wniosek przekazać do Wójta Gminy 

celem ujęcia dotacji dla przedszkola w projekcie budżetu Gminy Krościenko Wyżne 

na 2008 rok. Ostateczna wysokość dotacji zostanie ustalona przy uchwalaniu budżetu 

przez Radę Gminy Krościenko Wyżne. 

  

 

 

2) Sióstr Służebniczek w Krościenku Wyżnym z dnia 19.10.2007 r.  

w sprawie wywozu odpadów komunalnych oraz zakończenia spraw 

związanych z podłączeniem domu sióstr do kanalizacji (pismo  

w załączeniu). 

 

 

W powyższej sprawie wyjaśnień udzielił Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Stwierdził on, że 

w poniedziałki wywożone są odpady komunalne zgromadzone w workach, wobec 

czego nie ma możliwości wywożenia odpadów zgromadzonych w kontenerach, bądź 

pojemnikach. Podpisana została umowa z Przedszkolem Niepublicznym z której 

wynika, iż kontenery wywożone będą na wniosek zainteresowanych. Siostra 
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Przełożona zgłasza takie wnioski pracownikowi Urzędu Gminy prowadzącemu sprawy 

z zakresu ochrony środowiska. Pojemniki zostały przekazane dla Zgromadzenia Sióstr 

Służebniczek w Krościenku Wyżnym. Mówca dodał, że tylko jedna siostra ponosi 

opłatę z tytułu usuwania i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych. 

Natomiast w sprawie kanalizacji sanitarnej stwierdził, iż prowadzono rozmowy  

z wykonawcą tej inwestycji.  

 

 

 

W związku z tym, że rozstrzyganie powyższych spraw nie leży w kompetencji Rady 

Gminy, postanowiono przekazać przedmiotowe pismo Wójtowi Gminy jako organowi 

wykonawczemu celem załatwienia. 

 

 

 

Następnie głos zabrał radny Jacek Frydrych. Kierując pytanie do Wójta Gminy 

zapytał, czy prawdą jest, że w Urzędzie Gminy Krościenko Wyżne została 

przeprowadzona kontrola przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Rzeszowie. 

Zapytał, czy Wójt Gminy mógłby zapoznać radnych z jej wynikami. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że w Urzędzie Gminy Krościenko 

Wyżne została przeprowadzona kontrola przez Wojewodę Podkarpackiego oraz 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Rzeszowie. W odpowiednim czasie przedstawi 

radnym protokoły kontroli. 

 

 

 

Radna Grażyna Prugar-Gołda zabrała głos w sprawie placu zabaw znajdującego się po 

stronie południowej Krościenka Wyżnego. Wg niej plac zabaw powinien zostać 

ogrodzony, zabezpieczony przynajmniej od strony rzeki Wisłok w taki sposób, aby 

bawiące się na tym placu dzieci były bezpieczne.      

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że w przypadku wygospodarowania środków finansowych plac zabaw 

zostanie zabezpieczony. Dodał, iż istnieje potrzeba przeznaczenia kwoty około  

10 000 zł celem zabezpieczenia ul. Marynkowskiej w Krościenku Wyżnym. 

 

 

 

Radny Bolesław Pudłowski – Sołtys Sołectwa Krościenko Wyżne podziękował za 

przekazanie komputera dla celów sołectwa. Zgłosił również potrzebę 

zakupu/przekazania drukarki. 
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Ad. 13 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne – Antoni Dębiec podziękował 

wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu, a następnie zamknął X Sesję Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w dniu 19 października 2007 roku. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

  mgr Antoni Dębiec 

Protokołowała: 

 mgr Alicja Fejkiel-Guzik 
 

 


